



BUSINESS COMPOST INCENTIVE PROGRAM / 商业堆肥激励计划

励计划

Application and Agreement / 申请和协议

ABOUT / 关于

To help protect the environment and support local businesses, the City of Shoreline is offering a limited-term Compost Incentive Program (Program) for food service establishments in the city. Through this Program, eligible food service businesses in Shoreline may receive free compost service from Recology through December 31, 2024. Composting commercially generated food scraps instead of throwing them in the garbage protects the environment and can save businesses money by switching to a smaller garbage container size.

为帮助保护环境和支持当地企业，Shoreline 市在为本市食品服务机构提供有期限的堆肥激励计划（计划）。通过该计划，在 2024 年 12 月 31 日之前，符合资格的 Shoreline 市食品服务企业可免费获得 Recology 的堆肥服务。将商业产生的食物残渣进行堆肥处理，而不是扔进垃圾桶，这样可以保护环境，并且改用较小垃圾容器可为企业节省资金。

ELIGIBILITY / 资格

Food service businesses, such as restaurants, caterers, bars, commissary kitchens, and other businesses that involve food preparation or service, are eligible to participate. To be eligible, a business must operate within the City of Shoreline under a valid City-issued business license and must not currently subscribe to compost service with any provider.

食品服务企业，如餐馆、餐饮店、酒吧、共享厨房与其他涉及食品制备或服务的企业，都有资格参加。如要符合资格，企业必须在 Shoreline 市内运营，并持有本市签发的有效营业执照，而且目前必须没有向任何提供商订购堆肥服务。

INCENTIVE / 激励

Eligible businesses that apply and are approved will receive the following:

- Free weekly compost service through December 31, 2024, from Recology (up to two (2) 96-gallon compost carts with weekly service, a \$70 monthly value).
- Up to three (3) 23-gallon “Slim Jim” containers for back-of-house food scraps collection, with lids and a starter supply of compostable bag liners (\$450 value).
- On-site assistance with compost bin set up and staff training on composting guidelines.

提交申请并获批的符合资格的企业将获得以下福利：

- Recology 在 2024 年 12 月 31 日之前免费提供的每周堆肥服务（每周服务涵盖最多两 (2) 辆 96 加仑的堆肥车，每月价值 70 美元）。
- 最多三 (3) 个 23 加仑的“Slim Jim”容器，用于后厨食物残渣收集，配有盖子及可堆肥袋子衬里的初始供应（价值 450 美元）。
- 现场协助安装堆肥箱，并对员工进行堆肥指南培训。

APPLICATION PROCESS / 申请流程

This limited-time Program is available on a first-come, first-served basis. To apply, please complete pages 3-5 and return your completed, signed form via email to sbruemmer@shorelinewa.gov, or by mail to:

City of Shoreline Community Services
Attn: Sarah Bruemmer
17500 Midvale Avenue North
Shoreline, WA 98133

Note: Applications must be signed by the Recology account holder and the business manager, if different.

Applicants will receive notification within approximately ten (10) working days of the application submittal and will be advised of next steps to receive the requested assistance. This request does not guarantee award of assistance. The City reserves the right to approve or deny requests at its sole discretion.

此限时计划以先到先得的形式提供。如需申请，请填写第 3-5 页，并交回填妥并签名的表格，电子邮箱：sbruemmer@shorelinewa.gov，或邮寄地址：

City of Shoreline Community Services
Attn: Sarah Bruemmer
17500 Midvale Avenue North
Shoreline, WA 98133

注意：申请必须由 Recology 账户持有人和企业经理（如为不同人士）签字。

申请人将在提交申请后大约十 (10) 个工作日内收到通知，并且将被告知获取所请求的援助的后续步骤。此请求并不保证给予援助。市政府保留全权批准或拒绝请求的权利。

APPLICATION / 申请

Please provide the following information to apply for the Compost Incentive Program. Fields marked with an asterisk are required. Please provide your preferred method of contact (phone or email).

请提供以下信息以申请堆肥激励计划。带星号的字段为必填字段。请提供您偏好的联系方式（电话或电子邮件）。

*Business name / 企业名称: _____

*Business address / 企业地址: _____

*Business type (restaurant, etc.) / 企业类型（餐馆等）: _____

*Shoreline business license number / Shoreline 营业执照号码: _____

*Business contact name / 企业联系人姓名: _____

*Title / 职位: _____

*Phone/Email / 电话/电子邮件: _____

Recology account holder name (if different than above) / Recology 账户持有人姓名（如与上述人士不同）: _____

Company/Title / 公司/职位: _____

Phone/Email / 电话/电子邮件: _____

*How many back-of-house compost containers would you like? (Limit of 3) / 您希望有多少个后厨堆肥容器？（上限为 3 个）: _____

*Would you prefer to receive assistance and staff education materials in a language other than English? If yes, please list your preferred language or languages. / 您是否更希望接受英语以外语言的协助和工作人员教育材料？如是，请列出您偏好的语言。

AGREEMENT / 协议

TERMS AND CONDITIONS / 条款和条件

By signing below, the business owner and/or manager agrees to:

- Receive a site visit from Recology and/or City representatives to review composting and recycling best practices and guidelines;
- Use the compost service and bins provided by the City to collect and compost food scraps and compostable packaging generated on-site;
- Ensure the business's staff are trained in and comply with best practices and guidelines for composting;
- Participate in the Program for a minimum of one year or until December 31, 2024, whichever is sooner;
- Maintain a City of Shoreline business license and a Recology solid waste account in good standing; and
- Comply with these terms and conditions. Failure to comply may result in the termination of free compost service and/or removal from consideration for future promotions and incentives.

通过在下方签字，企业主和/或经理同意：

- 接受 Recology 和/或市政府代表的实地考察，以审查最佳堆肥和回收实践和准则；
- 使用市政府提供的堆肥服务和堆肥箱，以收集现场产生的食物残渣和可堆肥包装并进行堆肥处理；
- **确保企业工作人员接受培训，并遵守最佳堆肥实践和准则；**
- 参加该计划至少一年或直到 2024 年 12 月 31 日，以较早者为准；
- 保持 Shoreline 营业执照和 Recology 固体废物账户处于信誉良好的状态；以及
- 遵守这些条款和条件。如不遵守规定，将终止免费堆肥服务和/或不再被纳入今后优惠活动和激励的考虑范围。

SIGNATURES / 签名

Business owner / Manager / 企业主/经理

Name / 姓名: _____

Title/ 职位: _____

Signature / 签名: _____

Date / 日期: _____

Recology account holder (if different) / Recology 账户持有人（如为不同人士）。

Name / 姓名: _____

Title/ 职位: _____

Signature / 签名: _____

Date / 日期: _____

City approval / 市政府批准

Name / 姓名: _____

Title/ 职位: _____

Signature / 签名: _____

Date / 日期: _____